
VRAGENUUR STAD

Vragen Beter voor Rijswijk forum Stad 21 januari 2021

Hofstede:

Afgelopen zomer 11-07-2020 heeft een aantal raadsleden een interessante rondleiding gekregen 
bij het voormalig tennispark Hofstede.

In de herfst 2021 heeft er een behoorlijke brand gewoed waardoor het clubhuis helemaal is 
afgebrand.

Beter voor Rijswijk heeft de volgende vragen:

 Wat is er na de brand gebeurd.

 Hoe staat het met de plannen voor de nieuwbouw op de locatie?

 Wanneer wordt de raad geïnformeerd over de aanvang van de bouw werkzaamheden

 Wanneer wordt de raad betrokken bij de invulling van het groen op deze locatie?
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